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Verbetering sportaccommodaties én 
ruimte voor woningbouw in Havelte   

Het college heeft een voorstel ingediend om enkele buitensport-
accommodaties op hun huidige locaties in Havelte te verbeteren. 
De PvdA-fractie wil van het college echter een plan waarin 
zowel buitensportaccommodaties als woningbouw opgenomen 
zijn. Met de gedachte om de buitensport te concentreren en 
woningen te bouwen op o.a. de plek waar nu de ijsbaan ligt.  
Lees er meer over hier op onze website 

Erg weinig tijd voor burger om bezwaar 
te maken tegen evenementenvergunning 
Een burger moet wel de tijd krijgen om bezwaar aan te kunnen 
tekenen. Dat ging mis inzake een vergunning die op 20 septem-
ber jl. bekend werd gemaakt. Jan Puper vroeg namens de PvdA-
fractie het college om opheldering. En er is een antwoord!  
Lees er meer over hier op de website 

Gesprek met DG Wapserveen 
Het bestuur van Dorpsgemeenschap Wapserveen had ons (en 
andere partijen) uitgenodigd om een vijftal wensen van de 
inwoners van Wapserveen over te brengen. Chrisstien Dollekamp 
en Luuc Christensen hebben de wensen doorgegeven aan de 
fractie en aan de programmacommissie. 
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BERICHTEN  
13 december 2021: 
vaststelling 
verkiezingsprogramma 
en kandidatenlijst  

Maandag 13 december stellen 
de leden onder andere het 
verkiezingsprogramma 
2022-2026 en de kandidaten-
lijst vast. Een belangrijke 
ledenvergadering dus.  

We houden die in het ‘Hart 
van Diever’, Westeres 7 (zij-
ingang bij fietsenhok) en 
beginnen om 19.30 uur. 

De agenda met alle bijlagen 
wordt vóór 1 december 
toegezonden. 

…………………………………. 
 

Sicco Mansholt en de 
band met Ria en Ton 
Spijkerman 

We hebben al eerder 
geschreven over de band 
tussen Sicco Mansholt, het 
toneelstuk over hem en Ria en 
Ton Spijkerman.  
 

Toneelgroep Jan Vos, die het 
toneelstuk opvoerde, heeft de 
Mansholt Courant uitgebracht, 
met daarin een uitgebreid 
vraaggesprek met Ria, Ton en 
Auke en Ellen, hun zoon en 
schoondochter.   
Lees er meer over op onze 
website 
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Woningbouw in Vledderveen op komst 
PvdA-fractie: “Alhoewel wij zeer verheugd zijn met 
woningbouw in Vledderveen, blijven wij het een gemiste kans 
vinden dat er niet een aantal kavels gereserveerd worden voor 
sociale woningbouw. Wij vinden dat Westerveld meer sociale 
huurwoningen nodig heeft en dat had hier gerealiseerd kunnen 
worden.” 
Lees hier meer in het artikel van Henri Jansen op onze website 

Uniek: een motie op onze ledenverga-
dering van 13 december 

Kees Riem Vis heeft een motie ingediend met de oproep aan het 
gemeentebestuur om onze gemeente aan te wijzen tot pilot-
gemeente, waarin de belangen van landbouw, veeteelt, 
natuurontwikkeling, biodiversiteit, recreatie en een veelvormige 
economie samengaan.  
Het is vrij uniek dat één van onze leden met een motie een 
standpunt vraagt van onze ledenvergadering (op 13 december). 
De motie met toelichting is hier te lezen. 

De bijeenkomst ‘Verzorgingsstaat - het 
begin en de toekomst’ samengevat 
Op 23 oktober vond in het Huis van Weldadigheid in 
Frederiksoord de bijzonder goed verlopen bijeenkomst 
‘Verzorgingsstaat - het begin en de toekomst’ plaats.  
Er is nu een samenvatting beschikbaar, die als inspiratie kan 
dienen voor vervolgdiscussies over onze toekomstige 
samenleving.  
De samenvatting is hier te downloaden
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Volgers op Facebook  
  
Het aantal volgers van onze 
facebookpagina groeit gestaag. 
Een week geleden stond de teller 
op 300 (voor ons doen een 
mijlpaal) en inmiddels zijn het er 
al meer.  

……………………………………………….

Ledenvergadering is op   
4 november afgerond  

 

De ledenvergadering die op 18 
oktober is gehouden was te kort 
voor een eerste bespreking van 
het verkiezingsprogramma in 
wording. Daarom is die op 4 
november voortgezet en hebben 
de leden suggesties bij de laatste 
3 hoofdstukken meegegeven aan 
de programmacommissie.  

……………………………………….. 

Contact  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
fractieaangelegenheden kunt u 
mailen naar Chrisstien Dollekamp 
of haar bellen op (06) 53 85 13 
51.  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
bestuursaangelegenheden kunt u 
mailen naar Luuc Christensen of 
hem bellen op (0521) 38 05 48. 

http://chrisstien.dollekamp@gmail.com
mailto:christl@xs4all.nl
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